
Nuorisovaltuuston kokous Pöytäkirja 5/2024

Aika: Tiistai 28.5.2024 klo 16:30

Paikka: Euran kunnanvirasto, kunnanhallituksen huone, Sorkkistentie 10

Läsnä: Lumia Lehtonen, Julia Aro, Eemeli Komulainen, Jenny Pertola, Taiga Ergin, Salli Nummelin,
Helka Nummelin, Kamilla Kivelä (saapui kokoukseen klo 16:44), Maaret Vainio, Marko Kerola , Arja Salo
(saapui kokoukseen klo 16:35)

Etänä: Iina Lindholm

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16:33

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Ehdotus Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Päätös Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Pöytäkirjan tarkastus

Nuorisovaltuuston kokouksista pidetään pöytäkirjaa. Pöytäkirjan
allekirjoittaa puheenjohtaja ja varmentaa pöytäkirjanpitäjä. Pöytäkirjan
tarkastaa kaksi kokouksessa valittua pöytäkirjantarkastajaa.

Ehdotus Valitaan kaksi pöytäkirjantarkastajaa

Päätös Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Salli Nummelin ja Helka Nummelin.

4. Uuden pykälän lisääminen esityslistaan

Esityslistasta puuttuu kohta, jossa hyväksytään esityslista sellaisenaan.
Uusi kohta antaisi mahdollisuuden esityslistojen muokkaamiseen.

Ehdotus Lisätään uusi pykälä esityslistaan toukokuun 2024 kokouksesta lähtien



Päätös Uusi pykälä lisätään esityslistaan ja otetaan käyttöön syksyllä.

5. Liikenneturvallisuusviikon työryhmien purku

23.4. pidetyssä kokouksessa päätettiin perustaa kaksi työryhmää, joista toinen on
ideoinut alakouluille järjestettävää ohjelmaa liikenneturvallisuusviikolle ja toinen
työryhmä on ideoinut yläkoululle. Ahmasojan koulu huomioitu myös.

Ehdotus Molemmat työryhmät kertovat ideoistaan

Päätös Ryhmät jakoivat ideoitaan. Alakoulun ryhmä suunnitteli noin 45 minuuttia
kestävän paketin. Alussa järjestetään heijastin ratsia, jossa katsotaan lasten heijastimien käyttöä.
Sitten noin 20 minuuttia kestävä powerpoint esitys, johon materiaalit pääosin Liikenneturvan
valmiista materiaaleista. Lopuksi vielä liikunnallinen osuus, jossa lapset etsivät koulun pihalta
liikennemerkkejä ja onnistumisesta saa pienen palkinnon, esimerkiksi heijastin (Minna selvittää).

Yläkoulun ryhmä suunnitteli tapahtuman alkuun esittävänsä videon ryhmäpaineesta, jonka jälkeen
oppilaat saavat noin 5-7 henkilön ryhmissä pohtia kysymyksiä videoon liittyen. Loppuun vielä
Kahoot-kysely, jonka tekeminen vielä työn alla.

Päätimme lähettää alustavan viestin kouluille asiasta ennen kesäloman alkua (Eemeli hoitaa).

6. Kokouspalkkion korotus

Euran nuorisovaltuusto on pohtinut kokouspalkkion korotusta. Tällä hetkellä
kokouspalkkio on 15e-100e. Olemme miettineet kohtuullista kokouspalkkion
korotusta vertaillen lähikuntiin. Perustetaan työryhmä, joka aloittaa asiaan
liittyvät valmistelut ja hoitavat asiat syyskauden ensimmäiseen kokoukseen.

Ehdotus Valitaan työryhmän jäsenet

Päätös Keskustelimme kohtuullisesta korotuksesta. Olimme yhtä mieltä siitä, ettei korotus
saa olla liian suuri ja sen pitää sopia budjettiimme. Lopulta päädyimme siihen, että voisimme
hakea korotusta 15 eurosta 30 euroon. Valitsimme työryhmän jäseniksi Sallin, Eemelin ja Lumian,
jotka kesän aikana hoitavat asiaa eteenpäin.

7. Talouskatsaus

Pyydetty Marko Kerola (kunnan vastaava nuoriso-ohjaaja ja hyte-koordinaattori)
pitämään talouskatsaus nuorisovaltuuston budjetista.

Ehdotus Käydään läpi talouden tilanne

Päätös Marko kertoi aluksi, että budjetisamme on 5000e, josta olemme käyttäneet vasta
328 euroa. Tuosta päätellen kokouspalkkion korotus mahtuu hyvin budjettiimme. Tulevan syksyn
vierailumme ystävyyskuntaamme Harkuun menee kunnanjohtajan osoittamasta



ystävyyskuntakukkarosta, joten rahat eivät mene budjetistamme. Tässä kohtaa tilanne ei Markon
mukaan ole hälyttävä ja ohjeeksi saimme käyttää budjettia toimintaan rohkeasti. Marko kannusti
meitä järjestämään mahdollisimman paljon kaikkea, koska sillä tavalla saamme
nuorisovaltuustotoimintaamme näkyväksi ja tällä hetkellä meillä on rahaa järjestää.

8. Syksyn kokouspäivämäärät

Nuorisovaltuusto kokoustaa syyskaudella viisi kertaa

Ehdotus Valitaan syksyn kokouspäivämäärät

Päätös Valitsimme syksyn kokous päivämääriksi 13.8, 17.9, 15.10, 19.11 ja 10.12., klo
16:30. Kokouspaikaksi on varattu kunnanviraston hallituksen huone, poikkeuksena syyskuun
kokous, joka pidetään näillä näkymin Urheilutalon kokoushuoneessa.

9. Valtuusto kuulumiset

Nuorisovaltuustolaiset kertovat lautakuntien ja Satanuvan kuulumiset.

Ehdotus Käydään läpi kuulumiset.

Päätös Salli kertoi ensimmäisenä sivistyslautakunnan kuulumiset. Sivistyslautakunnan viime
kokouksessa oli päätetty hakea kiertävää koulunuoriso-ohjaajaa ja tälle hankkeelle avustusta (omavastuu
on parituhatta euroa). Myös koulukuljetusopasta päivitettiin.

Helkalla ei ollut teknisestä lautakunnasta kuulumisia.

Lumia kertoi kunnanvaltuuston kuulumiset. Kokouksessa käytiin läpi
osavuosikatsaus ja käsiteltiin määrärahojen ylityksiä ja alituksia. Käsiteltiin myös
läpi hallintosäännön muuttamista. Tällä hetkellä ei ole hallintojohtajaa, joten
tehtiin muutoksia työtehtäviin.

Iina kertoi etäyhteydellä lyhyesti Satanuvan kuulumiset. Heillä oli
järjestäytymiskokous, jossa valittiin puheenjohtaja ja sihteeri. Oli myös toinen
kokous, jossa keskusteltiin jonkinnäköisestä aloitteesta. Satanuvan kuulumisia
kuulemme lisää ja kattavammin syksyllä.

10. Muut esille tulevat asiat

- kunnanvaltuuston edustuspaikka: tähän asti on ollut kiertävä systeemi, mutta tuo ei ollut
toimiva. Lumia, Salli ja Eemeli menivät vuorotellen kokouksiin, mutta Eemeli jäi nyt
tuosta pois ja Salli ja Lumia jatkavat kiertosysteemiä. Seuraava kokous on kesäkuussa ja
Salli tuolloin.

- merkitään tiedoksi logokisan tilanne: osallistujia ei ole tullut, joten yritämme saada ideoita
ja tarvittaessa pidennämme osallistumisaikaa, myös nuorisovaltuuston jäsenet voivat



osallistua
- merkitään tiedoksi Minnan terveiset Forms-kyselystä liittyen nuorisovaltuuston

alkukauteen: kyselyyn on vastattu hyvin, Minna kokoaa vastaukset ja käy ne
puheenjohtajan kanssa läpi, toimintaa ohjataan vastausten suuntaan

11 . Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17:13

Puheenjohtaja Sihteeri

_________________________________________ _________________________________________
Lumia Lehtonen Julia Aro

Pöytäkirjantarkastus _____/_____ 2024

__________________________________________ _________________________________________
Salli NUmmelin Helka Nummelin


